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Abstract (en)
Trestle equipped with two double compasses (3, 8) which, through the action of a simple pressure, make it possible automatically and
simultaneously to deploy and lock the legs (2, 6), whilst conferring a high level of stability. According to another arrangement, the trestle (1) can
be assembled as a pair, by means of a spring (13) and a pin (14). A gripping handle (15) is provided so as to facilitate transportation of this pair of
trestles thus coupled together. <IMAGE>

Abstract (fr)
Chevalet caractérisé en ce qu'il est équipé de deux double-compas (3,8) qui, sous l'effet d'une simple pression, permettent d'obtenir
automatiquement et simultanément le déploiement et le blocage des pieds (2,6), tout en conférant une grande stabilité. Suivant une autre
disposition, le chevalet (1) peut être assemblé par paire, au moyen d'un ressort (13) et d'une épingle (14). Une poignée de préhension (15) est
prévue de façon à faciliter le transport de cette paire de chevalets ainsi accouplée.
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